
ÁTADTÁK A VELENCEI 
SZAKORVOSI 
RENDELŐINTÉZETET
A Szakorvosi Rendelő-
intézet a Gárdonyi Kis-
térség nyolc településé-
nek, mintegy húszezer la-

kosnak nyújt helyben elérhető, színvonalas 
egészségügyi ellátást.   – 4. oldal

ÜNNEPI SZENT- 
MISE A MEGYE-
SZÉKHELYEN
Szent István 
országfelajánlásának 
évfordulóján, 2010. 
augusztus 14-én este 

hagyományos fogadalmi misét tartottak 
Székesfehérváron a Bazilikában.  – 4. oldal

CÍMZETES 
FŐJEGYZŐI CÍMET 
KAPOTT MEZŐ-
FALVA JEGYZŐJE
A címzetes főjegyző cí-
met csak nagyon ke-
vesen, a jegyzői mun-

kájukat magas szakmai színvonalon végző 
szakemberek kapják meg. – 4. oldal

Augusztus 20-án reggel az államalapítás 
ünnepének keretében adták át a felújí-
tott kulcsi hajóállomást. L. Simon Lász-
ló beszédében Szent István örökségének 
időttállóságáról, míg Kiss Csaba, Kulcs 
polgármestere a felújításban közreműkö-
dő helyi építőipari vállalkozók érdemei-
ről beszélt. 

Délelőtt a daruszentmiklósi ünnep-
ségen is beszédett mondott L. Simon 
László, valamint Rauf Norbert, a tele-
pülés polgármestere, s megtekintették a 
Kertbarát Kör mezőgazdasági termék-
kiállítását. Délután Rácalmáson avat-
ták fel a Jankovich Miklós Általános Is-
kola és Alapfokú Művészetoktatási Intéz-
mény felújított és kibővített épületét. Az 
ünnepségen díszpolgári címet adott át 
Schrick István polgármester Szalai Árpád 
alpolgármesternek, valamint S. H. John 
Suh-nak, a Hankook Tire elnök-vezér-

igazgatójának. Avatóbeszédet L. Simon 
László mondott.

Este L. Simon László, mint a Magyar 
Országgyűlés Kulturális és sajtóbizottsá-
gának elnöke Pischinger Gejza érsekújvári 
polgármesterrel együtt 1500 felvidéi ma-
gyar előtt mondott beszédet az érsekújvá-
ri szabadtéri színházban, hangsúlyozva az 
anyaországi és a felvidéki magyarság, vala-
mint a szlovákság egymásra utaltságát.

Ünnepségek az államalapítás ünnepén

izojanisz Kosztasz, a település 
polgármestere ünnepi beszédé-
ben Szent István életművét mél-

tatta, míg L. Simon László, a körzet ország-
gyűlési képviselője a görögök és a magyarok 
kulturális és gazdasági kapcsolatairól, a te-
lepülés értékeiről, valamint az új kormány 
céljairól beszélt, kiemelve, hogy Beloian-

nisz és az ott élő görögség milyen nagy érté-
ket képvisel Magyarországon. Az ünnepsé-
gen részt vett a ciprusi nagykövet és a görög 
követség első titkára is. A néptáncgálának is 
beillő ünnepi műsorban fellépett a besnyői 
Szironta citeraegyüttes, a nagyvenyimi 
néptáncegyüttes, a beloianniszi Pyrgos és 
Triandafi lla néptáncegyüttesek, a buda-
pesti Helidonaki néptáncegyüttes, a gö-
rögországi Pierias Kulturális Egyesü-
let néptánccsoportja, valamint a kasztroi 
(Viotia) Kulturális és Városszépítő Egyesü-
let együttese. A hajnalig tartó táncházban a 
beloianniszi Taverna együttes zenélt.

Beloiannisz 60 éves 
A Fejér megyei görög település Beloiannisz 
2010. augusztus 21-én ünnepelte hatvanadik 
születésnapját.
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Államalapító szent királyunk ünnepén a választókerületünkben is számos rendezvényt 
tartottak, közülük többön részt vett a körzet országgyűlési képviselője, L. Simon László is. 

Augusztiális 
Kisapostagon
2010. augusztus 13-án rendezte meg a 
Schalbert Kisapostagért Alapítvány a 
kisapostagi Augusztuálist. A rendezvé-
nyen fellépett Muck Ferenc előadómű-
vész (szaxofon) és a FIRKIN zenekar. Az 
esemény díszvendége L. Simon László, a 
körzet országgyűlési képviselője volt, aki 
bemutatta a Fidesz-KDNP kisapostagi 
polgármesterjelöltjét, Kutrovácz Istvánt.

Falunap Nagyvenyimen
2010. július 31-én szombaton rendez-
ték meg a nagyvenyimi falunapot, ame-
lyen a körzet országgyűlési képviselő-
je, L. Simon László is részt vett. A kép-
viselőt a település polgármestere, Rauf 
Pál fogadta, majd együtt megtekintet-
ték a nagyvenyimi alkotók műveiből ren-
dezett kiállítást. Ezt követően a közel-
múltban alapított Nagyvenyim és Térsé-
ge Fejlesztéésért Egyesület tagjaival talál-
kozott L. Simon, s tárgyalt az egyesület 
és a Fidesz által támogatott polgármes-
terjelölttel, Csizmadia Györggyel is.
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ÖNKORMÁNYZATI 

VÁLASZTÁS 2010

EÖTVÖS SÁNDOR a Fidesz–KDNP 
polgármester jelöltje
Még alig öt éve, hogy itt élek Nadapon. Mint a Velencei tó és a környező 
táj szerelmese, korábban is, ha tehettem, a hétvégét ezen a környéken 
töltöttem.   Amikor úgy alakult, hogy már sem munkám, sem felnövekvő 
gyermekeim tanulmányai nem kötöttek a fővároshoz, régi vágyamnak 
engedve nem sokat gondolkodtam, hol szeretnék a nagyvárosi 
zsúfoltságtól távol új otthont teremteni. A tókörnyéket ilyen szemmel 
bejárva a csodálatos fekvésű, békés, csöndes, mégis mindenhez közeli 
Nadap mellett döntöttem. Azóta tudom, eddigi életem legjobb döntését 
hoztam meg.

Az idő múlásával azonban egyre sürgetőbben tolakodott elő fejemben 
a hiányérzet: hogyan van az, hogy miközben a környező települések 
látványosan fejlődnek, szépülnek, Nadapon mintha megállt volna az 
idő. Örvendetesen szaporodnak ugyan a z ide újonnan beköltözők által 
épített házak, de ennek a fejlődésnek a telekhatárnál vége is szakad. 
A falu egyre inkább alvófaluvá válik.

A Teke sörözőbe még ma is be-betérőktől és a közösségek széthullása 
miatt innen egyre inkább elmaradóktól gyakran hallom:  „…valamikor 
bizony itt…máshogy volt ez azelőtt…” A közösségi házban – ami valljuk 
be, nem a falu idegenforgalmi látványossága –a néha itt vásározókon 
kívül csak a pókhálós, bezárt ajtók ásítoznak. Örvendetes, hogy Uniós 
csatlakozásunk kapcsán megvalósult ugyan a falu csatornázása, de 
részben ennek is következménye – az út egyik oldali árkának csakúgy, 
mint a soha be nem fejezett járdának mindössze nyomai maradtak 
meg itt-ott – hogy minden komolyabb esőzés alkalmával sárfolyam 
hömpölyög a főutcánkon, hordalékkal terítve be az aszfaltot, elöntve a 
lejtő oldali telkeket. De nem csak itt: a szép új házak lakói bizony sarat-
havat túrva zötykölődnek el otthonaikig.

Hogyan lehetséges, hogy egy ilyen csodás adottságú festői falu 
központjában parlagfűvel benőtt telken roskadozó épület tetején 
lassacskán egész gyomerdő ékeskedik?!

Ébresztő Nadap! Kicsik vagyunk, igaz, de merjünk nagyot álmodni! 
Összefogással, a közösségi szellem újraélesztésével, okos  és megfontolt, 
a közakaratra épülő elképzelésekkel kezdeti kis lépéseink egyre 
határozottabbá, bátrabbá válhatnak.

Hiszem, ha adottságainkra építve, lehetőségeinket fokozatosan bővítve 
elindulunk az „Új Nadap” felé, falucskánk a szépülő tókörnyék ékszerévé, 
az egyre népszerűbb falusi turizmus keresett célpontjává válhat.

  

Eötvös Sándor,  57 éves mérnök vagyok. Nadapra 
költözésemig Budapesten éltem. Többféle felsőfokú 
műszaki képesítéssel és köztisztviselői szakvizsgával 
rendelkezem. Mérnök- köztisztviselőként legutóbb az 
OMH középvezetőjeként, emellett a Nemzeti Akkreditáló 
Testület szakértőjeként dolgoztam. Jelenleg egyéni 
vállalkozóként nemzetközi szintű oktatói képesítéssel 
Gárdonyban szörfi skolát és sportszerkölcsönzőt 
üzemeltetek. Erről bővebb információ: www.gosurf.hu

Nős vagyok, négy felnőtt gyermekünk 6 unokánkkal  már 
saját életüket élik. Feleségem, Eötvös Gizella nyugdíjas 
mérnök és könyvelő, a nadapi nyugdíjasklub vezetője.

Polgármesterként  – az Önök segítségével – Nadap 
belső infrastrukturájának megújításában, a 
munkahelyteremtésben és a faluturizmus fejlesztésében 
látom a felemelkedés lehetőségeit.

Ehhez kérem  bizalmukat és választói támogatásukat. 

A mesés Nadap, 
rejtett lehetőségekkel
Egy mesés táj, rengeteg rejtett kinccsel és lehetőséggel. 
Nekünk, – feleségemmel együtt – ezt jelenti a festői 
Nadap. Nekünk, akik hat évvel ezelőtt pillantottuk meg 
otthonkeresés céljából rótt kilométerek alkalmával ezt 
a tájat. A látvány már az első pillanatban lenyűgözött 
bennünket, amitől azóta sem tudunk szabadulni. Nem 
is akarunk. A családi fészek elkészülte után, kezdtük 
mindennapjainkat élni a falucskában. Egyre inkább 
kezdtünk a munkánk terén is elszakadni a fővárosi 
forgatagtól és a nyári Sport Beach üzemeltetését követően 
az év további részét is a Tó környékén töltöttük és azóta 
is töltjük, …mert van lehetőség, ha megtaláljuk azokat. 
Az utóbbi években ismertük meg jobban a környék és a 
település másik arcát is a hivatalosat. A másikat, mely egy 
kissé egyhangú, egy kissé szomorkás, egy kissé belefáradt. 
Ennek az arcnak szeretném az üde, mosolygós  és friss 
oldalát  látni és láttatni. Ehhez az archoz szeretnék én is 
hozzájárulni az elkövetkező négy évben. (Információk az 
eddigi ténykedéseimről: www.bal-na.hu, www.sportbeach.
hu, www.mikulasszolgalat.hu )  – Bálint György

ÉLETRAJZ

NADAP
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Bálint György
Budapesten, 1969-ben láttam meg a napvilágot. 
Önálló életem néhány évét követően 
megunva a városi forgatagot kerestem a 
kiegyensúlyozottabb, nyugodt vidéki létet, 
melynek első állomását követően a Velencei-tó 
partjára vetődtem. A közel húsz éve, nyaranta 

megrendezésre kerülő VW Bogár Találkozó szervezőjeként szerettem 
bele a környékbe. Feleségemmel, Bálint Cecíliával kötött házasságunkat 
követően telepedtünk le Nadapon. Rendezvényszervezői 
végzettségemnek megfelelően több mint 15 éve saját vállalkozásomat 
–Bál-Na Produkció Kft-t - irányítom, immáron felségemmel együtt. 
Tízedik éve üzemeltetjük a gárdonyi Sport Beach-et. A négy éve 
megalakult Velencei-tó Környéki Kistérség Idegenforgalmi Egyesület 
elnöke vagyok. A gyakorlati életben is megvalósítható, fenntartható 
és környezettudatos élet támogatói vagyunk, amit szeretnénk kis 
falunkban is bemutatni és mind szélesebb körben meghonosítani.

Godó Mónika
1973-ban, Picehelyen születtem, 1975 
óta élek Nadapon. Általános iskolai 
tanulmányaimat Velencén, a középiskolait 
pedig Pusztaszabolcson végeztem. Az érettségi 
vizsgát követően a vendéglátó iparban 
helyezkedtem el, azóta is ezen a területen 

dolgozom – jelenleg egy szálloda vendéglátó vezetőjeként. A tanulást 
a munka mellett is fontosnak tartottom, igyekszem folyamatosan 
fejleszteni magam. A vendéglátó üzletvezetői tanfolyamot, az angol 
nyelvtanfolyamot, valamint az ELTE PPK Andragógia szakán folytatott 
tanulmányaimat már munka mellett végeztem és minden esetben 
sikeres vizsgát tettem. Szeretném az Önök bizalmának elnyerésével 
nagy munkabírásomat, kitartásomat a falunk szolgálatába állítani és 
egy sikeres csapat tagjaként Nadapot fejlődő, szépülő településsé tenni. 

Hörnyik László
1980-ban születtem és születésem óta Nadapon 
élek. Iskoláimat Velencén és Székesfehérváron 
végeztem. Hobbim a festészet, elsősorban 
tájképeket és portrékat festek, de fogékony 
vagyok mindenre ami szép, harmonikus vagy 
fantáziadús. Nadap festői környezete sokszor 

ad témát képeimnek, de a falu szépsége mellett észreveszem, hogy az 
itt élők milyen nehézségekkel küszködnek. Ezt elsősorban a fi atalok 
szemszögéből látom. Tapasztalom, hogy az elhelyezkedés milyen 
nehéz, hogy az itt élő fi ataloknak helyben nincs lehetőségük kulturált 
szórakozásra, nincsenek közösségi helyiségek. Célom, hogy a helyi 
ifj úság képviseletében egy – a problémák megoldására törekvő – csapat 
tagjaként az itt felnövő fi ataloknak lehetőséget teremtsek a közösségi 
élet kiépítésére. 

Varjasi Mihály
Budapesten születtem, 1956-ban. Korábban 
gépjármű-vezető oktatóként dolgoztam, majd 
egy banknál a gépjárműfl otta menedzselése 
volt a feladatom. Jelenleg egy építőipari cég 
ügyvezetője vagyok, ezért is szeretem a szép 
házakat, utcákat. Feleségem székesfehérvári és 

közös lakhelyünknek Nadapot választottuk már hetedik éve! Nadap 
egy csodálatos fekvésű falu és szeretném, ha az épített környezete is 
csodálatos lenne! Ezért szeretnék tenni, „egy fát, egy virágot ültetni” 
és ezért kérem a lakótársaim támogatását! Köszönöm a FIDESZ-KDNP 
csapat támogatását, kik bizalmukkal megtiszteltek!

d é k ülő

d é á ké i k d

NADAPI KÉPVISELŐJELÖLTEK HÖRNYIK MÁTYÁSNÉ KATI NÉNI
98 éves, a falu legidősebb lakója mondja: 
A falunk velem együtt öregszik. Csak 
ülök a kertben és nem látok mást, mint 
omladozó épületeket. Már a kultúrház 
sem bírja sokáig. Pedig milyen jókat 
szórakoztunk ott azelőtt! Remélem, még 

meglátom, hogy az unokám, Laci és társai tudnak majd tenni 
azért, hogy szépüljön Nadap.

VÖRÖS GYULA MÁRK  (első választó)
Gyerekkorom óta Nadapon élek. A 
falunk nagyon szép helyen fekszik és 
érdemes lenne sok mindenre odafi gyelni, 
illetve fejleszteni és felújítani a meglévő 
dolgokat. Ilyen szempontból intenzívebb 
törekvésekre lenne szükség. Idén 

szavaztam először és szeretném ha a falunak a késöbbiekben olyan 
vezetése lenne ami odafi gyel a fi atalok érdekeire és falunk jövőjére.

MARX IGNÁCNÉ (Nyugdíjas klub)
Egy idősbarát önkormányzatra van 
szükségünk. Úgy látom, az idősek 
problémái sokban megegyeznek a faluban 
lakó egyéb korosztályok problémáival. 
Például baleset nélkül szeretnénk 
közlekedni a járdán, télen, nyáron, esőben 

és hóban is. Nadap főutcája szégyellni való. Arra lehetünk csak 
büszkék, hogy klubunk már 12 éve él és sokáig az egyetlen 
közösség volt a faluban. 2007 óta már nem vagyunk egyedül, 
megalakult a Karitász csoport. Az új faluvezetéstől azt várjuk, 
hogy fi atalos lendülettel lássanak neki a munkához – sok 
a tennivaló – és mi ígérjük, hogy támogatjuk őket. Ahogy 
jelmondatukban áll: Egymásért – a Falunkért.

Közösen Nadapért!

EÖTVÖS

SÁNDOR
NADAP

POLGÁRMESTER-

JELÖLTJE

L. SIMON 

LÁSZLÓ
ORSZÁGGYŰLÉSI 

KÉPVISELŐ
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Alig 10 hónap alatt épült fel Velencén 
a Szakorvosi Rendelőintézet, amely a 
Gárdonyi Kistérség nyolc településének 
mintegy húszezer lakosa számára nyújt 
helyben elérhető, színvonalas egészség-
ügyi ellátást. A projekt az Európai Unió 
és a Magyar Állam több mint 750 mil-
lió forintos támogatásának köszönhető-
en valósult meg.

A rendelőintézetben az alapellátás-
hoz kapcsolódó háziorvosi egészségügyi 
szolgálatok mellett tizenhat féle szakor-
vosi rendelés kapott helyet. Az egészség-
ügyi központot működtető nonprofi t kft. 
zömmel a Fejér megyei Szent György Kór-
ház tapasztalt orvosaira támaszkodhat, de 
Budapestről, illetve a magánprakszisból is 
szép számmal szerződtek orvosok Velen-
cére. A kétszintes épületben gyógyszertár, 

valamint a járóbeteg ellátás keretén belül 
működő nappali kórház is létesült, ahol 
egész napos, speciális kezelésekre nyílik 
lehetőség.

Az önkormányzatok, illetve a rende-
lőintézet irányítói nem feledkeztek meg 
a velencei-tavi térség üdülőtulajdono-
sairól sem. Az úgynevezett egészségügyi 

bónuszkártyával a nyolc településen hely-
ben ingatlanadót fi zető, nem állandó he-
lyi lakosok is igénybe vehetik a Szakorvosi 
Rendelőintézet szolgáltatásait, ám a helyi 
lakosság minden szakrendelésen elsőbb-
séget élvez. 

A rendelőintézetben már július végén 
megkezdték gyógyító munkájukat a házi-
orvosok. A szakrendelések a még folya-
matban lévő hatósági engedélyek kiadá-
sától függően várhatóan augusztus végén, 
szeptember elején kezdődhetnek el.  

A 2010. augusztus 19-én rendezett áta-
dó ünnepségen dr. Ferencz Péter, a ren-
delőintézetet működtető Velencei-ta-
vi Kistérségi Járóbeteg Szakellátó Köz-
hasznú Nonprofi t Kft. ügyvezető igazga-
tója mondott köszöntőt, majd Dr. Szócska 
Miklós a Nemzeti Erőforrás Minisztérium 
egészségügyért felelős államtitkára, L. Si-
mon László a Fejér megyei 4. számú vá-
lasztókerület országgyűlési képviselője és 
Oláhné Surányi Ágnes Velence város pol-
gármestere mondott ünnepi beszédet.

Velence

Átadták a Velencei Szakorvosi 
Rendelőintézetet

Címzetes 
főjegyzői címet 
kapott Mezőfalva 
jegyzője
Mezőfalván 2010. augusztus 10-én a tes-
tületi ülésen abból az alkalomból köszön-
tötték Woth Lászlót, a település jegyzőjét, 
hogy Orbán Viktor miniszterelnök cím-
zetes főjegyzői címet adományozott neki. 
A címzetes főjegyző címet csak nagyon ke-
vesen, a jegyzői munkájukat magas szak-
mai színvonalon végző szakemberek kap-
ják meg. A testületi ülésen Márok Csaba 
polgármester és L. Simon László ország-
gyűlési képviselő mondott köszöntőt.

Kiállításmegnyitó
2010. augusztus 15-én délelőtt a magyar elektrografi kusok 
állandó kiállítása nyílt meg Szigetvárott. A Bohár And-
rás Magyar Elektrográfi ai Múzeum kiállítását L. Simon 
László országgyűlési képviselő nyitotta meg.

Fejlesztések Gárdonyban
Gárdony városban egyszerre három beruházást adtak át 2010. augusztus 9-én, hétfőn: 
a városközpontban a Szabadság parkot Tóth István polgármester, a felújított közösségi 
házat, a Nemzedékek Házát L. Simon László országgyűlési képviselő, az új tetőszerke-
zettel ellátott református templomot Oláh László református lelkész avatta fel. A három 
fejlesztésre a település összesen 95 millió forint uniós forrást nyert el.

Ünnepi szentmise a megyeszékhelyen
Szent István országfelajánlásának évfordulóján, 
2010. augusztus 14-én este hagyományos fogadal-
mi misét tartottak Székesfehérváron a Bazilikában. 
A szentmisén a megyeszékhely országgyűlési képvise-
lői, Dr. Cser-Palkovics András és Vargha Tamás mel-
lett részt vett L. Simon László is. A Szentmisét Spányi 
Antal megyéspüspök celebrálta, aki megújította az 
országfelajánlást Szűz Máriának, ahogy azt Szent Ist-
ván király tette a halála előtti napon 1038-ban.

Velencei-tavi LÁTÓSZÖG, új folyam 
(II. évfolyam), 7. szám, 

kiadja a Fejér Média Kft., 
felelős szerkesztő: Bogó Anikó, 

web: www.latoszog.hu, 
e-mail: info@latoszog.hu 
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